
Mazierski J6zef

Rodny Rody Miosto Wloclowek

Wtoclawek 26. 1 1.2018r.

Szanowny Pan

Morek Wojtkowski
Prezydent m. Wloclawko

W zwiqzku z otrzymonym projektem budietu miasto Wloclawek no 20J.9r oroz
zlo2onym w dniu 25.09.2078r prze zemnie wnioskiem imieniu mieszkohc6w wspotnot
mieszkoniowych ul. Dziewihsko 9,9A,98,9C,1i.,118,11C,13A,138, na zodonie w zakresie
bezpieczeristwo dzieci i mieszkohc6w zloionym pn:

,,Budowo oiwietlenio z montoiem tamp LED wzdlui nowo wyhudowonego chodniko
od ul. Kaliskiej do budynku Dziewiisko 98."

uprzejmie proszq o udzielenie int'ormocji:

czy w kwocie zoplonowonej w wysokoici 4 663 000 zt w Dziote g0o,Rozdiol 9OO1S Oiwie ente
ulic, placow i drog lub w innej pozycji projektu wydatk1w przyszrorocznego budietu miosto
wtoclowek, uwzglqdnione zostoro w/w przedsiqwziqcie-wniosek mieszkaric6w ur.
Dziewihskiej 9,9A,98,9C,1J.,118,t 1C,13A,138, kt6ry utotwial by iycie i funkcjonowonie
zomieszkiwonio spolecznolci lokolnych a zwloszczo bezpieczeistwo mieszkohc6w.

Przypomnq Ponu Prezydentowi, 2e zadonie powyisze miaro byi wykonane jui w 20i.7 roKu .

w dotychczosowej korespondencji pan prezydent i urzqd Miasta wielokrotnie deklorowar, ie
to zodonie przygotowywone jest pod wzgtqdem dokumentacji projektowej recz do dnio
dzisiejszego nie zosto!o wykonone.

R6wniei w/w zodnie zgroszone byry przez mieszkahc6w podczas spotkonio pano
Prezydento z mieszkahcomi Osiedla poludnie w dniu 16.05.2017 roku i ponownie
przedstowione w nostepnym roku w dniu 1g.04.201g roku podczos spotkanio z mieszkohcami
osiedlo Poludnie.

Proszq o udzielenie odpowiedzi czy uwzglqdnil pon w/w przedsiqwziqcie.

Z powo2oniem


